



OVERVIEW: Ever New is a fashion clothing and accessories brand founded in 2006 in Melbourne, Australia. The brand celebrates the feminine beauty of women, a signature style flowing through every creative element. Collections are inspired by global trends in art, film, music and theatre as well as haute couture runway shoes in Paris, London, Milan and New York. Ever New creative teams work collaboratively to create unique harmonious collections, presented beautifully in elegant store environments for the shopping pleasure of valued customers.

PROFIL: Ever New est une marque de vêtements de mode et d'accessoires créée en 2006 à Melbourne en Australie. La marque met en Valeur la beauté féminine de la femme avec un style signature dans chaque création. Les collections sont inspirées de tendances artistiques, cinématographiques, musicales et théâtrales mondiales ainsi que de défilés de mode de Paris, Londres, Milan et New York. Des équipes constamment renouvelées travaillent conjointement pour créer des collections uniques et harmonieuses qui sont présentées magnifiquement dans des magasins élégants pour le plaisir de leur précieux clients.

CATEGORY: Fashion
SIZE: 2,000 – 3,000 sf
TYPE: Enclosed Malls
TERRITORY: All of Canada

CATÉGORIE: Mode
TAILLE: 2 000 - 3 000 pc
TYPE: Centres commerciaux
TERRITOIRE: Tout le Canada

CONTACT/COURTIER:

Jeri Brodie
jbrodie@auroraconsultants.com
o: +1 (416) 972-9414
m: +1 (647) 968-6518

WEBSITE: <https://www.evernew.ca/>

